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ZAPISNIK 
SA 45. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
45. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 16. svibnja  2018. s početkom u 18:00 sati 

u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 

 Marina Stamenković, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
Sjednici nisu bili nazočni 

 Siniša Maroević, član VMO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 44. sjednice: 

 Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
 

1. Prijedlog i usvajanje komunalnih prioriteta za 2019. godinu  
2. Primljeni /poslani dopisi 

         3.   Tekuća komunalna problematika  

         4.   Razno  

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
                                         

 
 
 



AD 1.1.    
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac, Gordana Šopićž, obavijestila je Vijeće MO o 
zaprimljenim Prijedlozima za uređenje i održavanje objekata komunalne infrastrukture (male 
komunalne akcije) za 2019. godinu. Prijedlozi su se podnosili putem web obrasca na 
stranicama Grada Rijeke, e-mailom ili osobno u prostorijama Mjesnih odbora i to u periodu 
od 3. travnja  do 21. travnja 2018. godine. Vijeće MO Brajda-Dolac zaprimilo je 6 prijedloga 
građana za uređenje i održavanje objekata komunalne infrastrukture (male komunalne 
akcije) za 2019. godinu. Vijeće MO je razmotrilo sve prijedloge građana i prijedloge 
komunalnih službi, sa zajedničkog obilaska Mjesnog odbora Brajda-Dolac, te nakon kraće 
rasprave donosi:  

 
         Zaključak:  
          Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je usvojilo slijedeće prijedloge komunalnih 

prioriteta za 2019. godinu, prema slijedećem redoslijedu: 
 

1. Oplemenjene manje zelene površine između Finderlovih  stuba - dio od Ul. Ive 
Marinkovića prema CZSS  - prijedlog gđa. Vesna Babić Štimac.  

2. Uređenje igrališta-dvorišta, pored osnovne škole Dolac i Talijanske gimnazije -
prijedlog gđa. Gordana  Bradarić 

3. Povećanje parkirališta  Ulica Pomerio i okolica – prijedlog gđa. Vedrana 
Martinčić Kršul.   

4. Rampa za prilaz sa kolicima u parku Pomero – prijedlog Kristina Šober.  
5. Premještanje pješačkog prijelaza - Ul. Muzejski trg – prijedlog Maja Bačić.  
6. Ulaz/izlaz u podzemni tunel od Dolac do Sv.Vida, možda senzorna zelena 

rasvjeta u tunelu.  
- Kružna - Postavljanje kanti za smeće (5 kom), kante za pseći izmet (1) špina, 
javni pisoar po uzoru  na Paris, vrata kojima bi se spriječio ulazak i uriniranje 
susjedima u Kružnoj, dodatno zelenilo,  sprava za outdoor fitness i za 
umirovljenike, oslikavanje poda kao nastavak RPLP – prijedlog gđa. Nina Majca 
Šprajc.  

7. Sananacija nogostupa u Ul.Pomerio 26 od ulaznih vrata parka Eugena 
Čulinovića do prostora MO Brajda-Dolac -  prijedlog Vijeća MO Brajda-Dolac. 

8. Sanacija nogostupa u Ul.Erazma Barčića od k.br. 3 prema k.br. 1 – prijedlog 
Vijeća MO Brajda-Dolac. 

 
 
AD 2.1. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis I. policijske postaje Rijeka, Predmet: 
Problemi suvlasnika sa ugostiteljskim objektom – odgovor o postupanju, u svezi caffe bara  
„Red Hot“, Rijeka. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni dopis.  
AD 2.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail stanara zgrade Ivana Rendića 3, 
Predmet: Žalba – prijave šteta.  
Zaključak: 

 Obzirom da je dopis upućen na više Odjela Gradske uprave, odgovor stanarima 
zgrade Ivana Rendića,  dostavi će nadležna služba. 
     

AD 2.3. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail Ravnatelja Direkcije za komunalno 
redarstvo, Alena Razuma, Predmet; Odlaganje materijala u Ulici Fiorella la Guardie 11 – 
odgovor, dostavlja se.  
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni dopis.  



AD 2.4. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcija 
zajedničke komunalne djelatnosti, Predmet: Prioriteti mjesnih odbora za 2019. godinu.  
Zaključak:    

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 
 

AD 2.5. 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o e-mail-u gosp. Mladena Mihovilovića,  koji navodi 
slijedeće: 
- rasklimani i  skinut stupić na nizbrdici između Ul. Ive Marinkovića i Ul. Pomerio, te zahtjeva 
da se isti zabetonira. 
- na dnu istog puta dovučena je i ostavljena jedna auto prikolica sa haubom koju je vlasnik 
zaboravio pa je uz nju počeo nicati divlji deponij, te zahtjeva da se s tim upozna komunalni 
redar kako bi našao vlasnika iste i natjerao je da je ukloni ili je ukloni o trošku vlasnika. 
Tajnica MO  obavijestila je Vijeće da je isti e-mail uputila Rijeka prometu d.d. za postavljanje 
stupića i da je o ostavljenoj prikolici obavijestila Komunalnog redara.  
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se dopis pošalje 
Direkciji za komunalno redarstvo za navedenu prikolicu te da se ista ukloni.   

 
AD 2.6.  
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na  znanje e-mail gđe. Martine Mine Babić, u svezi rupe 
koja nije sanirana  i kontejnera koji su pretrpani, u Ul. Uski prolaz iza riječkog nebodera. 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeća MO da je o istom obavijestila OGU za 
komunalni sustav, Direkciju zajedničke komunalne djelatnosti. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac  primilo je na znanje obavijest Tajnice MO. 
 

AD 2.7. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcije 
zajedničke komunalne djelatnosti, Predmet: Zamolba za postavljanje znakova „Zabranjeno 
uvoditi pse“ na ulazu u školsko igralište Ekonomske škole Mije MIrkovića Rijeka.  
Zaključak:    

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 
 
 
AD 2.8. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje, slijedeće poslane dopise: 

 OGU za komunalni sustav -  Predmet: Zamolba za postavljanje znakova 
„Zabranjeno uvoditi pse“ na ulazu u školsko igralište Ekonomske škole Mije 
MIrkovića Rijeka. 

 OGU za komunalni sustav, n/p Ravnatelja Alena Razuma -  Predmet: traži se 
očitovanje  Ravnatelja Alena Razuma, po pitanju odlaganja guma i srušenog 
zida u Ul. Fiorella la Guardia 11.  

 OGU za komunalni sustav, Direkcija za komunalno redarstvo n/p Ravnatelja 
Roberta Mišana, Predmet: nepropisno parkirana vozila u Ul. Beli Kamik. 

 Rijeka promet d.d. – Predmet: zamolba za postavljanje izvađenog stupića. 

 Ekonomska škola Mije Mirkovića Rijeka, n/p Ravnateljice Laure Grubišić, 
prof.reh. – dostava odgovora Odjela za komunalni sustava,  Predmet: Zamolba 
za postavljanje znakova „Zabranjeno uvoditi pse“ na ulazu u školsko igralište 
Ekonomske škole Mije MIrkovića Rijeka. 
  
 

 



AD 3.1.   
Vijećnik Igor Sušić obavijestio je Vijeće MO o dopisu koji je napisao te je predložio da se isti 
uputi n/r Ravnatelja Direkcije za komunalno redarstvo, Alena Razuma. 
U dopisu navodi slijedeće: 

a) Od Vašeg odgovora glede neopravdanog odlaganja guma na prostor koji Vi 
zovete JAVNA POVRŠINA prošlo je 20-ak dana. Današnjim uvidom prije sjednice 
VMO ustanovio sam da se gume i dalje nalaze na javnoj površini pa me zanima 
što ste konkretno poduzeli i kada će se problem riješit. Nemojte dozvoliti da se 
problem riješi prekasno. 

b) U trećem mjesecu imali smo sastanak s Vama glede srušenog zida. Tada ste 
obećali da ćete me zvati kako bi zajedno ustanovi dali je zid postajao ili ne. Do 
danas me nitko glede toga nije kontaktirao. Zanima me kada ćete me kao 
Vijećnika zvati da otklonimo dali je zid bio ili nije bio.  
Ako Vi niste u stanju taj problem riješiti na slijedeći sastanak VMO predložit ću da 
se pozove gospođa Irena MIličević i predstavnici stanara iz ulice B. Kamik i 
djelatnici HP.  

Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa napisanim i  prijedlogom Vijećnika MO, 
te je  donijelo jednoglasno odluku da se navedeni dopis pošalje Ravnatelju 
Direkcije za komunalno redarstvo, Alenu Razumu. 

 
AD 3.2.  
Vijećnik Igor Sušić obavijestio je Vijeće MO o dopisu koje je napisao te je predložio da se isti 
uputi n/r Ravnatelja Direkcije za prometno redarstvo, Robertu Mišanu. 
U dopisu navodi slijedeće: 

S obzirom da do danas nismo dobili nikakav odgovor u vezi nepropisnog parkiranja    
na adresi B.Kamik 1 molim Vas da mi do slijedeće sjednice dostavite koliko su kazni za 
nepropisno parkiranje dobila vozila sa registracijom RI-6373-MZ i RI-763-PL. 

Naime ne samo da su navedena vozila nepropisno parkirana nego ta ista vozila 
ugrožavaju prolaz pješaka, dolazak interventnih vozila kao i ulazak vozila pošte u garažu. 

Zanimljivo je da kad netko od stanara parkira vozilo to isto vozilo dobije kaznu, pa me 
zanima dali se kazne dijele po podobnosti. 
 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa napisanim i  prijedlogom Vijećnika MO, 
te je  donijelo jednoglasno odluku da se navedeni dopis pošalje Ravnatelju 
Direkcije za prometno redarstvo, Robertu Mišanu. 

 
AD 3.3. 
Vijećnik Igor Sušić postavio je slijedeća pitanja te predlaže da se na ista odgovore: 
1. - tko je dao naziv „POMERIO“ za novouređeni park  
2. - tko je dao izjavu „Novom listu“ iz MO, vezano za park Pomerio 
3.- tražim da se od Ureda Grada, službeno traži poziv da i Vijećnici MO Brajda-Dolac  budu 
nazočni zajedničkom obilasku parka „Pomerio“, dana 24.05.2018. godine, u 17:00 sati 
Zaključak:  
Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je donijelo odluku: 

1. dopis uputiti Ravnateljici Direkcije za mjesnu samoupravu, Dragici Fadljević. 
2. Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac, Gordana Šopić, obavijestila je Vijeće da 

je ona kao Predsjednica Vijeća MO telefonski pozvana od novinarke Novog lista 
u svezi imena parka „Pomerio“ te je o istom obavijestila  Vijeće MO, a da druge 
izjave nije davala. 

3. dopis uputiti Kabinetu gradonačelnika Grada Rijeke.  
 

 
 



AD 3.4. 
Vijeće MO Brajda-Dolac zanima da li je park Pomerio službeni naziv parka, jer se takav naziv 
parka navodi u svim medijima. Ukoliko nije Vijeće MO traži od Odbora za imenovanje da ih 
se pozove na sastanak, te traži da Vijeće MO  iznese svoj prijedlog imena parka, prije 
donošenja stalnog imena. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se dopis pošalje 
Ravnateljici Direkcije za mjesnu samoupravu, Dragici Fadljević, te moli 
očitovanje za navedeno. 

 
AD 3.5.   
Vijećnica MO, Iva Sušić, obavijestila je Vijeće MO o slijedećim  komunalnim problemima koji 
su proslijeđeni i na e-mail MO Brajda-Dolac sa fotografijama: 

  
1. Zgrada bivšeg Gracijanija, bočni ulaz 

S bočne strane zgrade vidljivi su razbijeni prozori te vrata kroz koja se jako lijepo vidi sav 
otpad nakupljen unutra, kao i mačke koje borave u tom prostoru. S obzirom da se isti prostor 
nalazi skoro pa u samome centru grada, zanima me je li moguće taj prostor nekako zatvoriti 
da se spriječi daljnje odlaganje otpada jer smatram da to nije oličenje EPK 2020. Fotografije 
u prilogu. 

2. Krešimirova 10 

Još u siječnju 2018. je zatraženo da se uklone ostaci reklame objekta „Food City“ i grmlje u 
blizini saniranog nogostupa te da se sve vrati u prvobitno stanje. Do danas isto nije učinjeno, 
iako nam je rečeno da su uklonjeni neki plakati. Ovdje se ne radi o plakatima, nego o ostatku 
reklame i grmlja na ogradi. Fotografija u prilogu. 

3. Krešimirova 4, zid išaran grafitima 

U čijem je vlasništvu zid koji ograđuje sindikat Franje Belulovića? Može li se isti urediti jer je 
išaran grafitima, a ne moram napominjati kako je isti vidljiv s glavne ceste i smatram da ne 
daje nimalo privlaču sliku niti građanima Rijeke niti turistima koji prvi puta dolaze u Rijeku. 
Fotografija u prilogu. 

4. Krešimirova 1 

Molim da se sanira ograda uz cestu u ulici Krešimirova1. 

Bočna površina uz ulaz u zgradu Krešimirova 1 nečije je odlagalište otpada. U čijem je 
vlasništvu ta površina, tko je dopustio odlaganje otpada i molim da se to odlagalište otpada 
sanira, ako je moguće ili barem opomene vlasnika. Možda neki smatraju da se to odlagalište 
otpada ne vidi jer je skriveno iza ogromnih reklamnih jumbo plakata, ali je itekako vidljivo i 
nedopustivo je da imamo takvo odlagalište otpada u centru grada. Fotografije u prilogu. 

5. Parkovi 

Koliko se održavaju parkovi Park Eugena Čulinovića, park Labirint i park u Ulici F. la 
Guardia? Naime, u Labirintu javna slavina nije u funkciji (voda ne teče, isprobano 
16.5.2018.). Park u Ulici F. la Guardia je išaran grafitima i okupljalište je pijanaca. Park 
Eugena Čulinovića je zarastao, kao i Labirint iako je u studenome 2017. rečeno da će se 
urediti zelene površine. Najnoviji park u Ulici Pomerio, odnosno fontana koja još ni nije u 
funkciji već je postala odlagalište otpada. Fotografije u prilogu. 

 



6. Rukohvat kod stuba iznad Pomorskog fakulteta 

Kada i gdje točno će biti postavljen rukohvat u koji smo usmjerili višak sredstava? Naime, 

rukohvat još nije postavljen, a i iskreno ne razumijem gdje će rukohvat biti postavljen. 

Fotografije u prilogu. 

7. Prolaz ispod Kapucinskih stuba 

Počinje sezona, europska smo prijestolnica kulture, a prvo s čime se turisti suoče, odnosno 

drugo (prvo uoče naš žalosni autobusni kolodvor) jest smrad koji se širi iz javnoga wc-a. 

Molim odgovorne da što je više moguće vode računa o tome i ispiru tu ulicu, čiste wc-e koliko 

god je potrebno jer ne da je nemoguće proći tim dijelom, nemoguće je uopće čekati na 

semaforu kako bi se došlo do samoga kolodvora. 

Vijećnici MO Brajda - Dolac smatraju da bi javni wc trebao biti u funkciji od 0 do 24 sata te da 
se u tom slučaju navedeni problemi ne bi pojavljivali. Ako je potrebno, neka javni wc bude i 
pod nekom naplatom.  

8. Parkiralište Ekonomske škole „Mije Mirković“ 

Je li igralište Ekonomske škole „Mije Mirković“ u vlasništvu škole ili javna površina? Tko je 
dopustio parkiranje na igralištu škole? Otkad školsko/javno igralište služi za parkiranje, a ne 
za igru? Fotografija u prilogu. 

Sve fotografije snimljene su 16.5.2018. 

Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Vijećnice Ive Sušić, te je 
donijelo jednoglasno odluku da se dopisi pošalju nadležnim službama na 
rješavanje, sa zamolbom za očitovanjem za navedeno. 

AD 3.6. 

Zamjenica predsjednice Vijeća MO, Sanja Crnković, obavijestila je Vijeće MO o  radovima na 
Finderleovim stubama koji su započeli u drugom mjesecu i do danas stoji ograđeno mjesto 
za rad, te predlaže da se dopis uputi stručnoj službi sa zamolbom za očitovanje, da li su 
radovi gotovi i ako su gotovi, kada će se ukloniti ograđeno mjesto. 

Zaključak:   

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Zamjenice predsjednice, 
te je donijelo jednoglasno odluku da se dopis pošalje nadležnoj službi. 

AD 4.1. 
Predsjednica Vijeća MO, Gordana Šopić pročitala je dopis g. Željka Delača, koji se obratio 
Vijeću MO da je Likovno društvo Kvarner Rijeka sa sjedištem iz Verdieve 11, zainteresirano 
da postavi izložbu likovnih radova u izložbenom prostoru MO Brajda-Dolac. 
 
Zaključak:   

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku  da je suglasno da  
Likovno društvo Kvarner Rijeka  postavi izložbu likovnih radova  za Dane MO 
Brajda-Dolac, te će o održavanju istih, gospodin Željko Delač  biti obaviješten 
na vrijeme. 

 
 
 
 



AD 4.2. 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće o e-mail-u dopisu Odjela za gradsku 
samoupravu i upravu,  Direkcije za mjesnu samoupravu, Pročelnika mr.sc. Mladena 
Vukelića,  Predmet: Izrada prijedloga Programa rada za 2019. godinu, uputa – dostavlja se, 
od 10.svibnja 2018. godine i obrazac za prijavu programa mjesnog odbora 2019. godine. 
Vijeće MO je nakon kraće rasprave donijelo jednoglasno: 
 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnica MO, te je donijelo 
jednoglasno odluku da se programi naprave na osnovu programa iz 2018. 
godine.  

 
  

 
 
 
 Sjednica je završila u 20 h. 
Ovaj se zapisnik sastoji od  sedam (7) stranica. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
            Marina Stamenković Gordana Šopić 

 


